
Verslag Algemene ledenvergadering van de VWF 

datum:   woensdagavond 18 mei 2022 
tijd:   20.00 uur met inloop vanaf 19.30 uur 
plaats:  Restaurant Bergsma Easterei,  Sibadawei 2  8734 HE  Easterein 

 
 
Aanwezige leden: 32 mensen (inclusief bestuur en 3 personen van de Windunie) 
Afwezig met kennisgeving: Fam. Schagen, P. van Sterkenburgh, W. Prins, M. Bouma, fam. Schouten. 

 
1. Opening: Om 20.00 uur opent Halbe Klijnstra de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 
Fijn om zo samen te kunnen zijn. Wel op een nieuwe locatie vergaderen doordat ’t Reade Hynder is 
verkocht.  Halbe houdt een verhaal over ontwikkelingen in de windenergie, het VWF bestaansrechten 
zowel korte en lange termijn. We houden ons bezig met belangen die het individuele belang overstijgen. 
Hierbij kunt u denken aan de vertegenwoordiging in Energie Samen, NWEA, NVDE. VWF bestaansrecht 
op de korte en lange termijn. Verder zijn we in samenwerking in de belangenbehartiging waarbij het 
individuele belang overstijgen. Deze vertegenwoordiging vindt plaats vanuit Energie Samen, NWEA, 
NVDE. En dan op regionaal niveau zowel provinciaal als gemeentelijk gaat nu in samenspraak met 
Windunie. Enkele voorbeelden waar we nu betrokken bij zijn: De Doetank Duurzaam Friesland, 
Ontwikkeling bij Energielandschap Waadhoeke. Ook zijn we nu bezig in overleg over meer uit je 
stroomaansluiting halen. Ook willen we in de komende maanden werkgroepjes en 
keukentafelgesprekken organiseren om ook nieuwe ideeën binnen te halen en elkaar te versterken.  
2.   Mededelingen / ingekomen stukken: Sigrid wil de vergadering graag informeren over de stand 
van zaken facturatie Wind &Zon. Er is geen collectief meer en u moet zelf bepalen of u de oplage wilt 
blijven ontvangen. U krijgt hem nu minder vaak in het jaar houdt dat in de gaten. Als bestuur hebben we 
de samenwerking in 2021 met Wind & Zon opzeggen. 
3.  De notulen van de vergadering van 24-11-2021 zijn door de aanwezige leden goedgekeurd. Vraag 
uit de zaal is dat de stukken moeilijk op de site te vinden zijn. Sigrid geeft aan dat alle documenten die 
bij de vergadering van 24-11-2021 onder de ALV van 24 november 2021 staan. Vanaf nu zal ze de 
stukken aangaande de vergadering mee sturen in de mail. 
4. Jaarverslag 2021: is akkoord bevonden door de vergadering 
5. Financieel jaarverslag 2021 Joazef deelt de formulieren uit en geeft een korte toelichting over de 
begroting 2022 en de balans van 2021/2022. Voor het lobbywerk heeft de vereniging nu 10.000 euro in 
plaats van 5000 euro ivm de provinciale verkiezingen. De laatste factuur van ’t Reade Hynder komt nog 
dus dat zal nog verwerkt worden in de resultaten. Het doel is om het vermogen van de vereniging niet 
te laten groeien. Dat is niet nodig en we zullen wanneer het wel weer nodig is eerst met de leden over 
leggen. Dit jaar bestond de kascommissie uit Willem Prins en Sjaak Bos. Door privéomstandigheden bij 
Willem Prins heeft Willem geen rol gespeelt bij de beoordeling van de financiële cijfers. Jurjen Bos heeft 
Willem even vervangen en Sjaak Bos heeft de cijfers beoordeelt en geeft een korte toelichting over de 
cijfers. Alles ziet er goed uit en is akkoord en wil daarmee het bestuur decharge geven voor de begroting 
2022 en balans. Voor volgend jaar is Willem Prins samen met Doeke Odinga de kascommissie. Sjaak 
wordt bedankt voor zijn taak en Doeke wordt bedankt voor zijn vrijwillige aanmelding.  
6. Axel Posthumus van Windunie zal ons informeren over de actuele ontwikkelingen in de 
windsector. De presentatie van Axel is ook in de bijlage terug te vinden. Landelijk zijn de gemeentelijke 
verkiezingen geweest. De meeste coalities worden nu gevormd.  Provinciaal gaat er nog wat 
veranderen. Kernwoorden zijn samenwerken, openheid, ondernemend en duurzaam. Kijken naar 
integrale aanpak. Niet alleen, maar samen met VWF en andere partijen. Wat zijn de plannen en wat is 
er gerealiseerd. In Friesland is 108 % gerealiseerd naar opgesteld vermogen en naar de taakstelling 
wind op land per provincie. Op gemeentelijk niveau vragen ze zich nog wel af of ze veel energie moeten 
stoppen om de kar te trekken. Ze verwachten dat het vanuit zichzelf wel loopt en dat ze daarmee  de 
verhoogde doelstelling wel gaan halen en daarmee dan minimaal weerstand krijgen. Vanuit de 
vergadering wordt nog opgemerkt wat de rol van de RES nu is. Axel geeft aan dat de kennis vanuit de 
RES wel wordt meegenomen maar verder niet actief wordt ingezet. Het windmolenverbod zit Friesland 
dwars. Axel geeft aan dat al deze ontwikkelingen maakt dat ook deze provincie iets moet gaan doen. 
Wat betekent dit voor jou? De windpool blijft cruciaal. Maar er ontstaan nieuwe producten. Opslag op 
het bedrijf, turbine &zon en projectloket. Met dit loket kun je een haalbaarheidsstudie doen naar de 
combinatie wind en zon bekeken worden. Ook als VWF lid kun je hier gebruik van maken. De wens is 
om gezamenlijk alles te verzamelen van alle leden. Wanneer we dan van alle leden de medewerking 
krijgen en iedereen is bereidt om de turbine beschikbaar te stellen voor opschaling dan kun je volgens 
Axel een vuist maken. Binnen de aanwezige leden wordt duidelijk aangegeven dat ze het er inderdaad 



mee eens zijn dat je nu toch gezamenlijk een vuist moet maken. Want als het dan allemaal positief 
uitpakt en alles wordt gedragen dan ben je zo ook 5-10 jaar verder. Dit zullen we als bestuur en de 
vereniging nader moeten uitwerken. Voorstel is dat Axel een blauwdruk maakt van het voorstel wat ze 
willen indienen richting de provincie en dat er dan werkgroepjes zullen komen die dan vanuit de leden 
meedenken en sturen op de inhoud van het verhaal. Als alles dan akkoord is dan moeten we dit voor 
de Provinciale verkiezingen bekend maken zodat ze dat in de partijen mee kunnen nemen in de 
energietransitie. Enkele ideeën zijn om integraal de stroomvoorziening te bedienen. Dus kijken of je 
regionaal kunt afzetten en of het netwerk regionaal te ontlasten is. We moeten ons zelf ook de vraag 
stellen als energieproducent of we ons ook anders moeten profileren. Moeten we de naam als producent 
misschien veranderen. 
7.Douwe de Jong van Windunie zal ons informeren over de combinatie van wind, zon en opslag. 
Axel heeft in zijn inleiding al iets over deze mogelijkheden aangegeven. Douwe vult daarin aan dat de 
ontwikkeling van E-move (zonnepanelen op een kar) een meerwaarde kan zijn voor VWF leden waar 
een kleine turbine staat en om het bestaansrecht van de aansluiting te behouden is deze kar een ware 
aanvulling. Geeft extra benutting van jouw aansluiting.  Dit zijn leuke aansluitingen waarbij de aansluiting 
van de windturbine blijft. Blijf alert op je aansluiting. Een investering van 3 karren komt ongeveer uit op 
€90.000,-.  Vanuit de vergadering wordt gevraagd wat de terugverdientijd is van deze investeringen. 
Douwe zal hier op terugkomen met een berekening en informatie over de installatie. Vanuit de 
vergadering wordt gevraagd hoe het dan met een omgevingsvergunning zit met bijv. opslag in container. 
Op gemeentelijk niveau is er nu nog geen bezwaar op een container op je bedrijf. 
8. Ontwikkelingen waar het VWF bij betrokken is: A. Doetank duurzaam Fryslan. In de inleiding van 
Halbe heeft hij hier al een onderbouwing van gegeven. Aart Dijkstra zit ook in de vergadering een is een 
van de kartrekkers binnen deze Doetank. 
9. Bestuursverkiezing in 2022: Jan Westra is dit najaar aftredend en stelt zich niet herkiesbaar. 
Daarom is de vereniging opzoek naar u. We zijn hierin een nieuwe bestuurder nodig die graag mee wil 
denken en inzet wil tonen om de vereniging te vertegenwoordigen. Momenteel zijn we in gesprek met 
iemand als boegbeeld voor de vereniging. En ook zijn we als bestuur ook nog steeds op zoek naar 
secretariële ondersteuning.  
10. Rondvraag: Vanuit de vergadering wordt er nog naar de inbelverbinding gevraagd in relatie tot 
Vestas-turbines. Het bestuur is met Vestas bezig om dit voor de betreffende leden geregeld te krijgen. 
Hier zijn afspraken over gemaakt. Als Vestas dit niet na zou kunnen komen dan zullen er andere stappen 
genomen worden. Maar eerst de aanpak van Vestas afwachten en anders kunnen we de contracten 
ontbinden. 
11. Sluiting 21.47 uur: Halbe bedankt de aanwezigen en sluit de vergadering af. 
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